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Szirbik Imre: 
Üdvözölte a Képviselő-testület ülésén megjelent képviselőket, meghívottakat, érdeklődőket, a 
rádióhallgatókat és az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy az ülés határozatképes. Javasolta, hogy 
a Képviselő-testület a munkáját a meghívóban közöltek szerint végezze. Kérte, hogy a napirendi 
pontokhoz vegyék fel a képviselők részére később megküldött előteijesztéseket is. Továbbá kérte, 
hogy a képviselők döntsenek a Pénzügyi Bizottság javaslatáról, mely szerint a 9 sorszámú 
előterjesztést zárt ülésben tárgyalják meg. 

Kérte a képviselőket, aki egyetért a később postázott előterjesztések napirendre vételével, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Kérte képviselőket, aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság indítványát, hogy a 9. sorszámú előterjesztést 
a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 9 igen szavazattal, 7 nem szavazat ellenében és 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Megérkezett az ülésre: Bárányi Imre képviselő 
A Képviselő-testület létszáma: 18 fő 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki elfogadja, hogy a készítendő jegyzőkönyv hitelesítésével Nagy Mihály és 
Félegyházmé Somogyi Éva képviselőket bízzák meg, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta. 

N A P I R E N D : 
1./ Szóbeli tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

2./ Helyi adórendeletek módosítása 
- Helyi építményadó rendelet megalkotása 
- Helyi iparűzési adórendelet módosítása 
- Magánszemélyek kommunális adójáról szóló helyi rendelet módosítása 

3 / Helyi tömegközlekedés díjáról és alkalmazási feltételeiről szóló helyi rendelet módosítása 

4./ Ivóvíz- és csatornaszolgáltatás díjáról szóló helyi rendelet módosítása 

5./ Az 1999. évi költségvetési rendelet módosítása 

6.1 Tájékoztató Szentes Város Önkormányzata 2000. évi költségvetésének tervezési munkálatairól 

ÍJ A 2000. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályozása 

8./ E l ő t e r j e s z t é s e k 

Lejárt határidejű határozatok 
Interpellációkra válasz 
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1./ Szóbeli tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Szirbik Imre: 
A Városi Diákönkormányzat a 17-18 évesek reszére metálhigienes találkozót rendezett, ahol az Ifjúsági 
és Sportminisztérium helyettes államtitkára is jelen volt. 
December 2-án részt vett a Megyei Védelmi Bizottság ülésén, ahol a belvíz elleni védekezés 
tapasztalatait értékelték. A védekezésben és az újjáépítésben nyújtott munkáért Szentes város 
elismerest kapott. 
December 9-én Tiszakécskén került sor a sapard-program összehangolására, amelyben 3 kistérség -
Kunszentmárton, Csongrád, Szentes - kiemelt támogatottak között szerepel. 
December 13-án a Svéd Kereskedelmi Kamara által tartott tanácskozáson vett részt, ahová csak 
Szentes város polgármesterét hívták meg. 
December 16-án a Megyei Közgyűlésen Csongrád város polgármesterével közösen kezdeményezték, 
hogy felhívással élnek a Kiskunfélegyháza-Csongrád-Szentes-Orosháza között vasútvonal 
megszüntetése ellen. Ezen kezdeményezésüket az érintett területek országgyűlési képviselőinek is 
eljuttatták, hogy a megszüntetés ellen tegyenek meg minden intézkedést. 
A város a második fordulós ÖNHIKI-s pályázaton 10,5 millió forintot kapott, mellyel az 
önkormányzat költségvetési hiánya tovább csökkent. 

Megérkezett az ülésre: Szarvas Pál alpolgármester 
A Képviselő-testüelt létszáma: 19 fő 

Szirbik Imre: 
A tovább tartó esőzések miatt a városban a tegnapi napon II. fokú belvízvédelmi készültséget 
rendeltek el. A Kurcán Szentesnél és Mindszentnél lévő átemelők folyamatosan működnek. 

Kérte a képviselőket, aki a két ülés között történt fontosabb eseményekről a tájékoztatót 
tudomásulveszi, szavazzon. 

A Képviselő-testület a tájékoztatót 18 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta. 

2.1 Helyi adórendeletek módosítása 
- Helyi építményadó rendelet megalkotása 
- Helyi iparűzési adórendelet módosítása 
- Magánszemélyek kommunális adójáról szóló helyi rendelet módosítása 

Szirbik Imre: 
Az építményadó bevezetését azért javasolják, mivel ezen bevétel az önkormányzatnál marad. A 
Csongrád Megyei Agrárkamara egyetértett az építményadó bevezetésével. A Csongrád Megyei 
Kereskedelmi és Ipari Kamara korábbi álláspontját ismételte meg, mely szerint 0,2 %-os emelést 
javasolja. Az építményadónál a kamara a 200,- Ft/m2-es tételt javasolta. 

Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Jogi és Ügyrendi, a Kereskedelmi, 
Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok és a Sportbizottság véleménye. 

Szabó Péter: 
Az adórendelet módosulása jelentős változásokat okoz a sport finanszírozásában. A kuratóriumoknak 
a kerete annyira lecsökken, hogy a működésüket meg kell kérdőjelezni, mivel a nagyadózók iparűzési 
adóját elviszi az építményadó összege. Kérte, hogy a sportra a működési költség 2 %-át fordítsa az 
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önkormányzat. A költségvetési rendeletről szolo tajekoztato anyagba ez az összeg kerüljön és ne az 
előző evek gyakorlatának megfelelő 15 millió forint 

Dr Demeter Attila: 
A 2 millió forint alatti árbevétel esetén az építménvadó mentességet is meg kell adni. Azonban a 
koncepció nem erről szólt. Miért kellett a koncepciótol visszalépni7 A mentességet egy éves 
időtartamra tudja elképzelni. Álláspontja szerint a 2 %-os iparűzési adókulcs magas. A sávos 
meghatározást javasolta. A korábbi ülésen szó volt arról, hogy vegyék figyelembe kamarák 
véleményét. 

Szirbik Imre: 
A városban továbbra is érvényben van a degresszív adótábla. A vállalkozónak érdeke, hogy a tőkéjét 
hatékonyan működtesse. Az ingatlanait, helyiségeit kihasználja. Az építményadó levonható az 
iparűzési adóból és nem jelent külön terhet a vállalkozónak. Ha a vállalkozó eddig nem fizetett 
iparűzési adót, annak adónövekménye keletkezik. Az építményadó nagyságára vonatkozóan a 
Pénzügyi Bizottság a "D" változatot javasolja elfogadásra. 

Szabó Péter: 
A rendelet-tervezet 8. §. III bekezdésében a jegyzőnek joga van az építményadót elengedni, 
mérsékelni. Kérte, hogy a jegyző erről 1/4-ed évente adjon tájékoztatást a Képviselő-testületnek. 

Dr. Sztantics Csaba: 

A tájékoztatásnak a tett intézkedésekről nincs akadálya. 

Dr. Demeter Attila: 
Nem tudta elfogadni, hogy az építményadónál a 2 millió forint alatti árbevétel esetén nincsen 
mentesség, mivel a koncepcióban nem ezt fogadták el. Mi van olyan építményadó kötelezettel, mint a 
"Gólyásház, Petőfi Szálló" üzemeltetőjével, amely felszámolás alatt áll, fog-e fizetni9 Az 
építményadónál 300,- Ft/m2 megállapítását javasolta. 
Szirbik Imre: 
Minden adónemnek vannak olyan részei, melyeket a gyakorlat tud rendezni. Úgy érzi a 2 millió 
forintos adósávot a Képviselő-testület a sok kisvállalkozás miatt hozta. 

Kérte a képviselőket, aki Szabó Péter indítványát elfogadja, hogy a jegyző a 8. §. 13/ bekezdésében 
adott felhatalmazás alapján hozott döntéseiről a Képviselő-testületet 1/4-ed évente tájékoztassa, 
szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében és 2 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a rendelet-tervezet 6. §-ában szereplő tételek közül a "D"-t elfogadja, 
szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 17 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, hogy aki a módosításokkal a helyi építményadóról szóló rendelet-tervezetet 
elfogadja, szavazzon 
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A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 2 nem szavazat elleneben és 1 tartozkodás 
mellett elfogadta és megalkotta az alábbi rendeletet: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
38/1999. /XH.31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
az építményadóról 

/A rendeletet az 1. sz. melléklet tartalmazza./ 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a magánszemélyek kommunális adójáról szóló helyi rendelet módosítását 
elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta és megalkotta az alábbi rendeletet: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
39/1999. /XH.31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
a magánszemélyek kommunális adójáról 

a többszörösen módosított 35/1995. /XII. 1./ KT rendelet módosításáról 

/A rendeletet a 2. számú melléklet tartalmazza./ 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a helyi iparűzési adórendelet módosítását elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében elfogadta és 
megalkotta az alábbi rendeletet: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
40/1999. /XH.31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
a helyi iparűzési adóról szóló 

többszörösen módosított 3/1993. /n . 19./ KT számú rendelet módosításáról 

/A rendeletet a 3. számú melléklet tartalmazza./ 

3./ A helyi tömegközlekedés díjairól és alkalmazási feltételeiről szóló 
helyi rendelet módosítása 

Szirbik Imre: 

Köszöntötte az ülésen a TISZA VOLÁN RT részéről jelenlévő Heintz Ferencet és Musa Antalt. 

Szilvássy Árpádné: 
A TISZA VOLÁN előterjesztésében szerepel, de a rendeletmódosításból kimaradt a 
bérletigazolványok árára és bérletek cseréjére vonatkozó - jelenlegi 25,- Ft-os ár 50,- Ft-ra történő 
emelése 
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A rendeletet módositani javasolta, hogy az 1. §. /3/ bekezdésében szereplő, a bérletigazolványok árára 
és a bérletek cserejére vonatkozó 25,- Ft helyett 50,- Ft szerepeljen. 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztessel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Városrendezési, -Fejlesztési és 
Környezetvédelmi, Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok, a Jogi 
és Ügyrendi Bizottság véleménye. 

Félegyháziné Somogyi Éva: 
A Pénzügyi Bizottság a helyi közlekedés díjtételeinek módosulásánál nem találkozott az anyagban arra 
utalással, hogy mekkora lenne az önkormányzat támogatása a helyi közlekedéshez. Ezért döntött a 
Pénzügyi Bizottság úgy, hogy amilyen mértékben növekszik a jegyár, olyan mértékben növekedjen az 
önkormányzati támogatás. Azóta tudomására jutott, hogy a Polgármester kötött megállapodást a 
TISZA VOLÁN RT-vel, amely alapján az infláció mértékével növekszik a helyi támogatás. így a 
Pénzügyi Bizottság ezen javaslatát visszavonta. 

Törőcsik Zoltán: 
A Vasútállomásról a Kórházhoz és a buszpályaudvarra az utasoknak az eljutása nem megoldott. 
Javasolta, hogy a Vasútállomásra sűrűbben közlekedjenek a helyi járatok. Továbbá javasolta a helyi 
közlekedésre kisbuszok vásárlását. 

Musa Antal: 
A vasútállomásról a helyi járaton az utasok szállítása megoldott. A járatok számát a MÁV és az 
önkormányzat illetékesével egyeztették. Megállapítása, hogy a helyi buszközlekedést a vasútállomásról 
kevesen veszik igénybe. A helyi járatokkal kapcsolatban probléma a VOLÁN-hoz nem érkezett. 
Tájékoztatta a képviselőket, hogy a Kunszentmártonból érkező járat a Kórházig közlekedik. Kisebb 
autóbuszokat közlekedtetne a VOLÁN, de a beszerzésükre nincsen anyagi fedezetük és lehet, hogy a 
fenntartási költségük sem lenne kevesebb. 

Ollai Istvánné: 

Ha a Kertvárosból helyi járaton gyerekkocsival akar utazni mit tegyen? 

Musa Antal: 

A helyi járaton lehet gyerekkocsit vinni, csak a gyermeket ki kell venni belőle. 

Szirbik Imre: Kérte a képviselőket, aki a rendelet-tervezetben szereplő 6 %-os emelést elfogadja, szavazzon. 
A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében és 1 tartózkodás 
mellett elfogadta és megalkotta az alábbi rendeltet: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
41/1999. /XH.31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
a helyi tömegközlekedési díjakról és azok alkalmazási feltételeiről szóló 

többször módosított 2/1999. /I.24./ KT számú rendelet módosításáról 

/A rendeletet a 4. számú melléklet tartalmazza./ 



7 

4./ Az ivóvíz- és csatornaszolgáitatás díjáról szóló helyi rendelet módosítása 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írasban van csatolva a Szociális és Egészségügyi, a Pénzügyi, a 
Városrendezesi, -Fejlesztési, Környezetvédelmi, a Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és 
Nemzetközi Kapcsolatok, a Jogi és Ügyrendi Bizottság véleménye 

Pap Imre. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az inflációt követő 6 %-os díjemelést javasolta, mivel jelenleg is 
nagyon magas a kintlévőség, mely a további díjemeléssel tovább növekszik. A szennyvízcsatornára 
ilyen magas díjtétel esetén az ingatlan tulajdonosok nem kötnek rá. 

Ollai Istvánné: 
Szintén 6 %-os díjemelést javasolt. Nem fogadta el, hogy a közületi díjak kisebb mértékben 
emelkednek, mint a lakossági díjak. Jelenleg is azt látja a Vízmüves dolgozók kerékpáron viszik a 
lapátot és a gumicsizmát. 

Baranyi Imre: 
A Víz- és Csatornamű KFT a többletbevételét beruházásokra fordította. Az elmúlt években lo-15 
milliós havána esetet gazdálkodott ki a KFT. Fejlesztés során egy központba futnak az információk a 
kutakról és a szennyvízcsatornákról. A víztorony felújítása is megtörtént. Az ivóvíz és szennyvíz 
vezetékek rekostrukciója folyamatos. 

Horváth István: 
Bárányi Imre képviselő által elmondottaknak is szerepelni kellene az előterjesztésben. A Szociális és 
Egészségügyi Bizottság a 6 %-os díjtétel emelést 4:1 arányban javasolta. A 6 %-os díjtétel emelését 
javasolta. 

Dr. Dóczi Margit: 
Szintén a 6 %-os díjtétel emelést javasolta. Amennyiben a díjat jobban emelik, akkor a hátralékosok 
száma tovább növekszik. Korábban is kérte, hogy a díjak összetétele is szerepeljen az előterjesztésben. 

Dr Demeter Attila: 
Az előterjesztés mellett szerepel a KFT 2000. évi gazdálkodására készített terv, mely tartalmazza a 
1999. évi várható és 2000. évi tervet összehasonlítva. A díjemelést és a KFT tervét elfogadásra 
javasolta. 

Móra József: 
A KFT esetében az önkormányzat az ármegállapító és a tulajdonos is. Az önkormányzatnak a 
vagyonával jól kell gazdálkodnia. A díjtételek megállapításánál a nem várható események elhárítására 
is gondolni kell a KFT-nek. Javasolta az előterjesztésben szereplő díjtétel megállapítását. 

Szirbik Imre: 
A lakosság részére biztonsággal működő szolgáltatást kell nyújtani. A csatorna használati díj nagy 
részét a vállalkozások és az önkormányzat fizeti. A lakossági csatornaszolgáltatási díj nagyon kevés. A 
környező városokban sokkal magasabb díjat fizetnek az ivóvízért. A KFT-nek saját forrásából kellett 
megoldani a csőtörések /Petőfi utca/ helyreállítását. 

Bejelentette, hogy a javaslatokat az alábbi sorrendben bocsátja szavazásra: "A" változat, "B" változat 
és "C" változatként a Szociális és Egészségügyi Bizottság 6 %-os javaslata. 
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Kérte a képviselőket, aki a ivóvíz- és csatornaszolgáltatás díjának emelésére vonatkozóan az "A" 
változatot elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 14 igen szavazattal. 5 nem szavazat ellenében elfogadta es 
megalkotta az alábbi rendeletet: 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
42/1999. /XIL31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
az ivóvíz- és csatornaszolgáltatás díjának megállapításáról szóló 

többszörösen módosított 14/1994. /TV.23./ KT rendeletének módosításáról 

/A rendeletet az 5. számú melléklet tartalmazza./ 

Megérkezett az ülésre: Orbán István képviselő 
A Képviselő-testület létszáma: 20 fő 

5./ Az 1999. évi költségvetési rendelet módosítása 

Krajsóczki Sándorné: 
Az előterjesztést az alábbiak szerint pontosította: 
A 2. oldalon: az anyagkészítés időpontjában a gyermek és ifjúsági feladatok címén pályázott és elnyert 
pénzek felhasználása a leírtak szerint történhetett. A mai napon kapott információ szerint a 900 eFt-
ból 300 eFt az ifjúsági referens alkalmazásának anyagi fedezetét hívatott biztosítani és nem adható át, 
hanem a hivatal költségvetésében kell az alkalmazáshoz felhasználni. Ezért szükséges a 4. számú 
mellékletben az átadott pénzek csökkentése 300 eF-tal és a személyi juttatások előirányzatának 
emelése 300 eFt-tal. 
Az 5. oldalon a táblázatban a Városellátó Intézmény többletbevétele terhére nem az alaptevékenység 
bevétele hanem az egyéb bevételei növekednek ezzel az összeggel. Változik a 18 oldalon az 1/d. 
melléklet számadata is. A javítás az intézmény költségvetésének végösszegében nem jelent változást. 
A 6. oldalon a /3/ bekezdésben foglaltak egyértelműbbé tétele érdekében az alábbiak szerint 
módosítani: A fentieket figyelembe véve javaslom az előzőekben felsorolt 3 intézmény 
költségvetésében a megfelelő kiemelt tételek módosítását az önkormányzat forráshiányának növelése 
terhére. 
Az írásban kiadott anyagot kiegészítette, hogy az 1999. évben ez az utolsó rendelet módosítás, 
azonban a következő év elején központi intézkedések hatására szükségessé válhat még e rendelet 
módosítása. 

Szirbik Imre: 
A Családsegítő Központ sikeres pályázatot nyújtott be a gyermekek átmeneti otthonának 
megvalósítására. Az otthon költsége az intézmény költségvetésében szerepel. A gyermekek átmeneti 
otthonát a Korsós soron kívánták megvalósítani, az építési engedélyt a MÁV megfellebbezte, melynek 
a II. fokú hatóság helyt adott. Az otthont a város a Koszta József u. 7. szám alatti ingatlanban valósítja 
meg. Ehhez a pályázat kiírója és elbírálója hozzájárult. 

Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Szociális és Egészségügyi, a 
Művelődési és Oktatási, a Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok, 
a Városrendezési, -Fejlesztési és Környezetvédelmi, a Jogi és Ügyrendi Bizottság véleménye. 
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Megérkezett az ülésre Dr. Rébeli Szabó Tamás képviselő 
A Képviselő-testület létszáma: 21 fő 

Orbán István: 
Az 5 / pontban megjelölt forráshiány terhére végrehajtott előiranyzat módosítás 3 intézménynél tesz 
javaslatot, a többi intézménnyel mit tett az önkormányzat? Ezek az intézmények a következő évben 
hogyan fogják a hiányt kigazdálkodni? 

Kraisóczki Sándorné: 
Az előterjesztés 6. oldalán szerepel ezen intézményekre vonatkozó eljárás. Továbbá a Pénzügyi 
Bizottság véleményében is szerepel, hogy felhívja a figyelmet az intézményi költségvetési keretek 
betartására. Amennyiben az intézményi körben mínusz pénzmaradvány keletkezik, az adott intézmény 
az éves zárszámadási rendelet megalkotását tárgyaló testületi ülésre intézkedési tervet köteles 
készíteni, melyben a hiány visszapótlásának lehetőségét saját intézkedésének hatását kell kimunkálni. 
A Pénzügyi Bizottság külön felhívja a figyelmet a ki nem fizetett számlák, szállítói követelések pontos 
és teljes körű számbavételére. 

Orbán István: 
A Bolero Táncklub helyzetét az 1999. évi költségvetési rendeletben kell rendezni. A Lajtha László 
Zeneiskola tevékenységi körébe bele-tartozik a táncoktatás. Javasolta, hogy a Művelődési Központtól 
1 fő táncoktató és a bére a Lajtha László Zeneiskola költségvetésében szerepeljen. A táncklub tagjait a 
zeneiskola vegye át a művészeti oktatásba. A Zeneiskola a táncklub működtetésére vonatkozó 
normatívákat rgényelje meg. 

Dr Sípos Ferenc: 
A Lajtha László Zeneiskola igazgatója tájékoztatta, hogy a Bolero Táncklubot tudja fogadni, ha a 
normatívát megkapja. 

Szirbik Imre. 
A Bolero Táncklubnak 52 tagja van, amely után a normatíva megigényelhető. Amennyiben a 
normatívát teljes évre megkapják akkor ez 2,3 millió plusz forrást jelent. 

Kérte a képviselőket, aki Orbán István javaslatát elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében és 2 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Félegyháziné Somogyi Éva: 
Kérte, hogy a Képviselő-testület szavazzon a túlköltekezett intézményekkel kapcsolatban a Pénzügyi 
Bizottság javaslatáról, mely szerint kerüljön kidolgozásra az éves beszámoló mellékleteként a 
kigazdálkodás mikéntje, éves beszámoló mellékleteként szerepeljen az intézményeknél a 60 napnál 
régebben ki nem fizetett számla sora. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a módosításokkal az 1999. évi költségvetési rendelet módosítását elfogadja, 
szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 20 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta és 
megalkotta az alábbi rendeletet: 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
43/1999. /XI 1.31./ KT számú 

r e n d e l e t e 
az önkormányzat 1999. évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtásának 

rendjéről szóló 8/1999. /II.26./ KT számú rendelet módosításáról 

/A rendeletet a 6. számú melléklet tartalmazza./ 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát a negatív pénzmaradvány kezelésére 
vonatkozóan támogatja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 17 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében és 3 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

221/1999. /Xn.17./ KT 
Tárgy: Költségvetési rendelet módosítása - Bolero Táncklub áthelyezése 

- Túlköltekezett intézmények 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szentesi Művelődési Központ 
tevékenységi köréből a Lajtha László Zeneiskola tevékenységi körébe helyezi át a 
Bolero Táncklubot. 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztályát, hogy a 
Lajtha László Zeneiskolához átkerülő 1 fo táncokató bérét, és a táncoktatással 
kapcsolatos normatívákat a város 1999. évi költségvetési rendeletében rendezze. 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester és az 

érintett intézmények vezetői 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhívja az intézményvezetők 
figyelmét a jóváhagyott intézményi költségvetési keretek betartására. Amennyiben az 
intézményi körben mínusz pénzmaradvány keletkezik, az adott intézmény az éves 
zárszámadási rendelet megalkotását tárgyaló testületi ülésre intézkedési tervet köteles 
készíteni, melyben a hiány visszapótlásának lehetőségét, saját intézkedésének hatasát 
kell kimunkálni. 

A Képviselő-testület külön felhívja a figyelmet a ki nem fizetett számlák, szállítói 
követelések pontos és teljes körű számbavételére. 
Határidő: Zárszámadási rendelet elfogadása 
Felelős: Polgármester és az 

érintett intézményvezetők 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Szentes Város Polgármestere 
2J Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya és 

általa az érintett intézmények vezetői 
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6./ Tájékoztató Szentes Város Önkormányzata 2000. évi költségvetésének 
tervezési munkálatairól 

Krajsóczki Sándorné: 
Kérte, hogy a tájékoztatóban leírtak értékelésénél vegyék figyelembe, hogy rendkívül rövid idő állt 
rendelkezésre a 2000. évi költségvetési koncepció megtárgyalása és a jelenleg beterjesztett tájékoztató 
elkészítése között. Ennek ellenére igyekezett figyelembe venni és számszerűsíteni, a Képviselő-
testületnek az elmúlt ülésén hozott döntését. Jelenleg sincs sokkal több információja, mint a 
koncepció öszeállításánál volt. A tájékoztatóban lévő számok nem lehetnek "kőbevésve", mivel az 
állami költségvetés elfogadását követően változhatnak. Az intézmény egyeztető tárgyalások kapcsán 
pedig az intézmények elképzeléséhez, valamint a pontosításokhoz igazodóan szükségszerűen változni 
is kell az adatoknak. 
A költségvetés jelenlegi tervezési szakaszában általános elvként vette számba a saját bevételek 
tekintetében a Képviselő-testület döntését a térítési díjakról, a helyi adó mértékéről, valamint a várható 
inflációs hatást. A helyi adókat együtt értékelve az 1999. évi várható bevétel alatt van számításba véve 
az adók összege, melynek egyik oka, hogy az alapok működését csak így lehet biztosítani, hogy a 
tervben az e feladat forrását képező adó nincs figyelembe véve, másik ok pedig, hogy az 1999. évben 
volt egy néhány olyan tétel, mely már a 2000. évben jelentkezik. 
A központi támogatásnál a törvényi javaslat szerinti mértékeket vették figyelembe. Itt jegyezte meg, 
hogy a lakáshoz jutás támogatására felhasználási kötöttség nélkül juttatott támogatás terhére a 
jelenlegi információja szerint a központi költségvetés feladatot nem ír elő, mivel a tervezett 
lakáskoncepció bevezetése a 2000. évben még nem történhet meg, így e feladat miatt az 
önkormányzatnál teher nem jelentkezik. 
A kiadásoknál általános elvként alkalmazták a személyi juttatások esetében az 5 %, illetve a 8,5 % 
bérmelés tényét. Azonban hangsúlyozta, hogy a jelenlegi besorolási bérekre és nem a 2000. évi 
bértábla figyelembe vételével került a bérfejlesztés összege megállapításra. E területen az egyeztető 
tárgyalások kapcsán lényeges módosulás várható a közalkalmazotti bértábla, illetve a besorolási bérek 
egyeztetése és pontosítása miatt. 
Az általános elvektől eltérően az általános iskolák tekintetében a számítás alapja a Képviselő-testület 
döntése és az igazgatók által tett javaslat volt. E szerint a létszámszükséglet került meghatározásra a 
tanév és a gazdasági év összhangjában, majd a létszámok alapján adott iskolában a számolt létszám 
szükséglet és a pedagógus átlagbér + bérfejlesztés+pótlékok+13. havi bér+nem pedagógus dolgozók 
bére+pedagógus szakvizsga+pedagógus szakkönyv+közlekedési térítés+magánnyugdíjpénztár + 
étkezési térités+jubíleumi jutalom. A társadalombiztosítási hozzájárulás alapja is ez alapján kerül 
betervezésre. 
Dologinál általános elvként vették figyelembe a közüzemi díjakat. 
Fejlesztéseknél csak a folyamatban lévőket vették figyelembe, azok befejezésével. 
Az önkormányzat sem cél, sem általános tartalék előirányzattal nem számol. A mellékletekben 
szereplő "A" változat szerint a forráshiány 74.o95 eFt, "B" változat szerint 97.671 eFt. 
A tervező munka során arra kell törekedni, hogy a működés területén az alapvető feladatellátáshoz 
szükséges fedezetet biztosítani lehessen. A fejlesztések a biztonságos források függvényében 
bonyolódjanak. 
Ezen túlmenően az előre nem várt események, bevételi kiesések pótlására legalább egy minimális 
összegű tartalék elkülönítésre kerüljön. 
Ennek érdekében minden területen korrekt szakmai és pénzügyi együttműködésre van szükség. A 
költségvetés előterjesztéséhez indokolt a feladatok naprakész szerkezeti feldolgozása. 
A költségvetés összeállításához szükséges a költségvetési intézmények vezetőivel az egyeztetések, 
melybe a korábbi évekhez hasonlóan a bizottságokat is bevonják. 



Szirbik Imre: 
Az elöterjesztessel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Kereskedelmi, Mezőgazdasagi, 
Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok, a Művelődési és Oktatási, a Szociális és Egészségügyi, a 
Városrendezési, -Fejlesztési és Környezetvedelmi és a Sportbizottság véleménye 

Dr. Demeter Attila: 

Az előterjesztésben a gépjármű adónál miből adódik az eltérés7 

Szirbik Imre: 
Az önkormanvzat a biztonsággal tervezhető bevételeket vette figyelembe. Az előterjesztésből is 
látható, hogy az építményadó bevétel kisebb lesz, mint a tervezett. Az iparűzési adónál is figyelembe 
vették a városnál maradt összeget. Az önkormányzat a következő évben is részt kíván venni az 
ÖNHIKI-s pályázaton. Az intézményeknél 10 %-os bevétel növekedéssel számoltak. 
Dr Demeter Attila: 

Továbbra is fenntartotta a kérdését, hogy a gépjármű adónál mi indokolja az eltérést? 

Krajsóczki Sándorné: 
A 6. számú előterjesztésben a 1999. évi várható bevételek között nem szerepelnek azok az összegek, 
amelyek 1999-ben a fejlesztési feladatokat finanszírozták. A kiadási táblában sem lehet szerepeltetni a 
fejlesztési kiadásokat, mivel nem összehasonlítható. A gépjárműadó 1999. évi módosított terve 5o.6oo 
eFt, ehhez viszonyítva a 2000. évi gépjárműadó terve reális. 
Dr Dóczi Margit: 
A Lakásügyi Bizottság indítványára megszavazott 61.853 eFt nem került a céltartalékba. A maga 
részéről a bejelentést tudomásul vette, mivel a kormányzati programok változtak. A kormány a 
programját a koncepció elfogadása után hozta meg. A önkormányzat a lakástámogatással kapcsolatos 
feladatot nem vállalta fel. Kérte, hogy a Képviselő-testület a következő évben határozott 
lakáskoncepciót készítsen. A Sárgaparti és az Aulich Lajos utca lakói nevében megköszönte a 
belvízelvezető-csatornák rendbetételét. 

Szabó Péter: 
A koncepcióban a sportkörök támogatására elfogadott 1 % a kuratóriumok beszűkülését jelenti 

Kérte, hogy az önkormányzat a működési költségvetés 2 %-át fordítsa sport célokra. A javasolt 
támogatási összegből a sportkörök nem tudják a sportcsarnok használatát fedezni. Javasolta, hogy az 
intézmények használata 2000-ben is változatlan feltétellel maradjon meg. 

Füsti Molnár Lajos: 
Örömmel olvasta a bizottsági javaslatok között az uszodában az ülőmedence megvalósítását. Egyben 
javasolta, hogy a 2000. évi költségvetésben az ülőmedence 30 millió forinttal szerepeljen. A medence 
megvalósítása érdekében pályázatokat kell benyújtani. 

Dr. Sipos Ferenc: 
Az intézmények működtetése döntés és pénz kérdése. A tervezet röviden tartalmazza a fejlesztési és 
forrás kiadásokat. Azonban, ha a Képviselő-testület korábban nem hozta volna meg az áremelésekre 
vonatkozó döntését, akkor ezen fejezetet törölni kellene. Örömmel vette tudomásul, hogy a 
tervezetben szerepel összeg a főtér, a Városháza és Megyeháza redbe hozatalára. Terveznek belvízi 
munkákra, útépítésre, Szarvasi úti kerékpárút, közvilágítás korszerűsítésére is összeget. Kurca 
rekonstrukció folytatását a maga részéről pozitívnak tartotta. A fejlesztések 337 millió forint összeggel 
szerepelnek a tervezetben. A tervezetben kisösszegű a sporttámogatás. Az intézményeknek a váratlan 
kiadásaikra céltartalék képzését javasolta. 
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Udvarhelyi Gyula: 
A valasztopolgarok neveben is megköszönte, hogy a lakossag igényének a teljesítése szerepel a 
költsegvetesben. Hiányolja az előterjesztésből a Szarvasi Vasút és a Nagyhegyszéli "víztónak" a 
műszaki megoldását. 

Orbán István: 
Az új adórendeletek elfogadásával a kuratóriumok részére minimális összeg jut. így javasolta az 
alapok megszüntetését A sport támogatására a működési költség 2 %-át javasolja. Ha nemzeti 
sportvarosnak nevezik magukat akkor kötelességük a 2 %-os sporttámogatás eldöntése. A városban 
lévő egyházi intézményekkel folytassanak tárgyalásokat, melyen egyeztessék, hogy a működésükhöz 
szükséges-e önkormányzati hozzájárulás9 

Móra József: 

A Nemzeti Sportváros címet a város lakossága nyerte el. 

Ollai Istvánné: 
Az előterjesztésben szerepel a Szarvasi úti kerékpárút megépítése. E kerékpárút azért épül meg, mert 
a Villogó utcai vegyespiac odaköltözik ki? 
Szabó Péter: 
A javaslatban szerepel a Sopron sor közútjának a felújítása. Ezzel a Hungenthez a közlekedést 
kívánják megoldani? Az önkormányzatnak az adóbevételeit reálisan kell tervezni, hogy a kiadásokat 
tudják kezelni. Az önkormányzatnál a földhasználatból származó adóbevételek megemelkednek. 

Móra József: 
Javasolta, hogy az önkormányzat az államalapítás ezredik évfordulójára a jelentős régi és új 
közintézményeit díszkivilágítással lássa el. 

Bárányi József: 
A város díszkivilágításával kapcsolatban útalt Hódmezővásárhelyre, ahol nagyon látványos a 
kivilágítás. 

Szirbik Imre: 
Az 1999 év nagyon kemény költségvetési év volt az önkormányzat számára. Amikor fejlesztés mellett 
döntenek, akkor annak a forrásáról is dönteni kell. A fejlesztéseket pályázati pénzek segítségével 
valósítanák meg, amelyhez az önkormányzatnak önerővel is rendelkezni kell. A feladatok 
megvalósítását állandóan napirenden kell tartani. A munkát akkor tudják elkezdeni, amikor a pályázati 
lehetőségek adottak. Az 1999. évről átnyúló fejlesztések elszámolására a pénzmaradvány 
elszámolásakor térjenek vissza. Az előterjesztésben "A" és "B" változat szerepel. Az egyik változatban 
az 5 %-os, míg a másik változatban a 8,5 %-os bérfejlesztés szerepel. Az önkormányzatnak a 3,5 %-ot 
helyben kell előteremteni, többletforrásból vagy létszám leépítésből. 
Az önkormányzat az egyházi intézmények részére az 1997. évi költségvetési rendeletében biztosított 
kiegészítő támogatást. Az 1998. évtől kezdődően a történelmi egyházi oktatási és szociális 
intézmények folyamatosan az államtól kapják a normatívát. Jelenleg az egyházi oktatási és szociális 
intézmények pénzügyileg jobb helyzetben vannak, mint az önkormányzati intézmények. A tervezetben 
azért szerepel az egyházi intézmény, mivel képviselőtársai kérték, hogy tiszteletdíjukat ezen 
intézményeknek utalják át. 
Az uszodánál az ülőmedence megvalósításával a 2000. évi költségvetésben foglalkozni kell. Az 
ülőmedence megvalósításához olyan programot kell kidolgozni, amely pályázat benyújtására alkalmas. 
A város díszkivilágításával kapcsolatban bízik benne, hogy a 2000. évben olyan szinten tudnak 
megjelenni, mint a környező települések. A város közintézményeit olyan állapotba kell hozni, hogy 
érdemes legyen kivilágítani. 
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Ha a Képviselő-testület a sportot a működési költség 2 %-ával támogatja, akkor ez az 
önkormányzatnak 42-43 millió forint előteremtesét jelenti. Javasolta, hogy a sportkörök 
támogatásukhoz keressenek szponzorokat. 
A Sopron sor útjanak a felújításával a HUNGERJT-hez történő közlekedest kívánják megoldani. 
A Szarvasi úti és a Nagyhegy széli kerékpárút összekötése a Nagybani Piacra való kijutást célozza 
meg. 

Orbán István: 
A város díszkivilágításával kapcsolatban elfogadta a polgármester véleményét. A határozati javaslat 1./ 
pontjával kapcsolatban az 5 %-os bérfejlesztést törvény írja elő és azt nem lehet feltételekhez kötni, 
így ennek a mondatnak nincs értelme. 

Dr. Dóczi Margit: 
Nem tartotta elfogadhatónak, hogy az egyházi iskolák rosszabb helyzetbe kerülnének a közétkeztetés 
vonatkozásában. Az egyházi intézményekbe járó gyermekek szülei is ugyanolyan adófizető polgárok. 
A város a segítséget továbbra is adja meg az egyházi intézmények részére. Az egyházi iskolák és a 
város között 10 évre kötött megállapodás módosításra került-e a közétkeztetésre vonatkozóan? 

Ollai Istvánné: 
A Villogó utcai vegyespiac áthelyezésével kapcsolatban a lakosság és a kereskedők véleményét 
kikérték-e? 

Szűcs Lajos: 
A megépülő Szarvasi úti kerékpárutat nemcsak a piacra történő közlekedésre veszik igény, hanem 
gyermeket visznek óvodába, állampolgárok közlekednek a munkahelyükre. Ezek részére a kulturált 
közlekedést biztosítani kell. 

Udvarhelyi Gyula: 

Fogadóóráján a Szeszfőzde és a Garázsdülőben lakók kérték a kerékpárút megépítését. 

Szirbik Imre: 
Az egyházi intézmények részére az 1999. évi költségvetésben szereplő támogatási összeg a képviselők 
tiszteletdíjának átutalását tartalmazza. A normatív támogatások között szerepel a gyermekélelmezés 
támogatása is. A szülőknek a nyersanyagnormát és rezsit kell megtéríteni. A kormányzat az 
intézményeknek a normatívát átadja. A közétkeztető intézmény a rezsivel növelt összeget számlázza 
ki. Az intézménynek lehetősége, hogy a közétkeztetés normatíváját a városnál hagyja. A Kiss Bálint 
Református Altalános Iskola a normatívát átadja az önkormányzatnak a közétkeztetési feladatok 
ellátásához. A Szent Erzsébet Általános Iskola és Óvoda kérése, hogy az önkormányzat a rezsivel 
növelt összeget számlázza ki. 
Kérte a képviselőket, aki a Sportbizottság javaslatát elfogadja, hogy a működési költség 2 %-a legyen 
sporttámogatásra, ez 42-43 millió forint, és az intézmények használata változatlan feltételekkel 
rendelkezésre álljon az egyesületek részére. 1999-ben az önkormányzat 27-29 millió között nyújtott 
támogatást. 

Művelődési és Oktatási Bizottság javaslata az előterjesztő szóbeli kiegészítésében szerepelt. 

Szabó Péter: 
Javasolta, szavazzák meg, hogy a sport támogatása 15 millió forint legyen, vagy a költségvetésben 
legyen kimondva a %. A városi sportkoncepcióban szerepelt, hogy a működési költség 1 %-át sport 
támogatására fordítják, azonban a működési költség lecsökkent, mivel a középiskolák a megyéhez 
kerültek át. 
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Bárányi Imre: 

A sport támogatására 1,5 %-ot javasolt. 

Orbán István: 

Szüntessék meg az alapot, 1,8 % legyen a támogatás. 

Szirbik Imre: 

A sport támogatás bázisának az 1999. évet tekintsék az inflációval növelt összeggel. 

Szabó Péter: 
A javaslatot nem tudta elfogadni, mivel az 1999. évi sport támogatások felosztása megtörtént. Az 
önkormányzati költségvetésben biztosított keret a Sportbizottság felosztása alapján negyedévenként 
folyik a sportkörök és egyesületek számlájára. A forrásból származó pénz osztás esetén 1,8 %-ot 
javasolta elfogadni. Bárányi Imre: 

Visszavonta korábbi javaslatát. 

Szirbik Imre: 
A sportkörök és egyesületek részére támogatásra elhangzott javaslatok: A működési költség 2 %-a, 
egy alapból történő finanszírozás esetén 1,8 %, egy alapból történő finanszírozás inflációval növelve. 
Kérte a képviselőket, aki a Sportbizottság javaslatát elfogadja, hogy a működési költség 2 %-át 
fordítsák támogatásra, és az intézmények használata változatlan feltétellel az egyesületek 
rendelkezésére álljon, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, 7 nem szavazat ellenében és 6 tartózkodás 
mellett nem fogadta el. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki Orbán István javaslatát elfogadja, hogy egy alapból és 1,8 %-ban történjen a 
támogatás, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, 8 nem szavazat ellenében és 5 tartózkodás 
mellett nem fogadta el. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki elfogadja, hogy a sport támogatása a két alap 1999. évi együttes támogatási 
összege az inflációval felemelt mértékben, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal, 7 nem szavazat ellenében, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Dr. Sipos Ferenc: 

Kérte az előteijesztőt, hogy az előbb fogadotton kívül az 1,8 %-os javaslatot is dolgozza ki. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki Dr. Dóczi Margit javaslatát a lakáskoncepció kidolgozására vonatkozóan 
elfogadja, szavazzon. 
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A Képviselő-testület a javaslatot 17 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében és 2 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Felkérte az illetékest, hogy a lakáskoncepciót az őszi Képviselő-testület ülésre készítse el. 

Kérte a képviselőket, aki elfogadja, hogy a Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és 
Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága javaslatát, hogy az ülőmedence megvalósítására vonatkozó 
javaslat az első negyedév folyamán legyen kidolgozva, pályázat benyújtásra alkalmas legyen, és a 
pályázat elnyerése esetén térjen vissza a Képviselő-testület, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében és 2 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 

A díszkivilágításra az épületek felújításakor, azok részeként térjenek vissza 

Móra József: 
Nem felújított épületet is meg lehet szépen világítani. Itt utalt Budapesten megvilágított nem felújított 
épületekre. 
Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki elfogadja a Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi 
Kapcsolatok Bizottságának álláspontját a középítmények díszkivilágítására vonatkozóan, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 12 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében, 5 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Szirbik Imre 
Kérte a képviselőket, aki a módosításokkal elfogadja Szentes Város Önkormányzata 2000. évi 
költségvetésének tervezési munkáiról szóló tájékoztatást, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

222/1999. /XH.I7./ KT 
Tárgy: Szentes város 2000. évi költségvetésének tervezése 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az Önkormányzat 
2000. évi költségvetésének előkészítő munkálatairól szóló tájékoztatót és az 
intézményhálózat működőképességének biztosítása érdekében az alábbiak szerint 
határoz: 

1"./ A Képviselő-testület a tájékoztató szerinti "A" változatot tárgyalási alapnak tekinti 
az intézményi költségvetési egyeztetések végrehajtásához. 

Az 5 %-os bérfejlesztés fedezetének biztosításával egyetért, azonban csak abban az 
esetben, ha a működési költségvetés hiánya nem haladja meg az 50 millió forintot. 
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2./ További beremelés lehetőségét csak a korábban hozott intézkedések tenyeleges 
pénzügyi megtakarításaiból az év második felében látja biztosítottnak. 

3 / A vegleges költségvetés kidolgozása során érvényesíteni kell a normativitást, ezáltal 
az indokolatlan különbsegek csökkentését. 

4 / Kiemelt figyelmet kell fordítani a Képviselő-testület szervezeti átalakítást celzö 
döntéseinek végrehajtására a racionálisabb, költségtakarékosabb működtetés 
érdekében. 

5./ Egyetért a Képviselő-testület a pályázati lehetőségek teljes körének kihasználásával, 
a felhasználási feladatokhoz kapcsolódó pályázati anyagok elkészítését támogatja. 

6 / A Képviselő-testület a sport támogatására a sportalap és a sporttámogatás 1999. évi 
együttes összegének inflációval felemelt mértékét javasolja. 

7 / A Képviselő-testület felkén a jegyzőt, hogy a város lakáskoncepcióját dolgozza ki 
és a jövő évben terjessze a Képviselő-testület elé. 
Határidő: 2000. szeptemberi KT ülés 
Felelős: Jegyző 

8./ Kén a Képviselő-testület, hogy az ülőmedence megvalósítására vonatkozó javaslat 
az első negyedév folyamán legyen kidolgozva, mely pályázat benyújtására legyen 
alkalmas, és a pályázat elnyerése esetén téijenek vissza a kérdésre. 
Határidő: 2000. március 31. 
Felelős: Bocskay István intézményvezető 

9 / Javasolja a Képviselő-testület, hogy a 2000. évi költségvetésben szerepeljen a 
középítmények díszkivilágítása. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Szentes Város Polgármestere 
2.1 Polgármesten Hivatal Jegyzője 
3 / Polgármesteri Hivatal Osztály- és Csoportvezetői 
4./ Költségvetési mtézmények vezetői 

7./ A 2000. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályozása 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Városrendezési, -Fejlesztési és 
Környezetvédelmi, a Jogi és Ügyrendi, a Szociális és Egészségügyi, Művelődési és Oktatási, a 
Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának véleménye. 

Kérte a képviselőket, aki a 2000. évi gazdálkodás átmeneti szabályozásáról szóló rendeletet elfogadja, 
szavazzon 

A Képviselő-testület a javaslatot egyhangúlag elfogadta és megalkotta az alábbi rendeletet: 
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Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
44/1999. /Xn.17./ KT számú 

r e n d e l e t e 
a 2000. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályozásáról 

/A rendeletet a 7. számú melléklet tartalmazza./ 

Elment az ülésről: Dr. Rébeli Szabó Tamás képviselő 
Kiment a teremből: Dr. Sipos Ferenc képviselő 
A Képviselő-testület létszáma: 19 fő 

8./ Izraeli testvérvárosi kapcsolat létesítése 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Művelődési és Oktatási, a Kereskedelmi, 
Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának véleménye. 

Több képviselőtársa jelen volt Ashkelonban a megállapodás aláírásánál. Ashkelon városból a tegnapi 
napon érkezett megkeresés melyben továbbképzésekre tesznek ajánlatot. 

Dr. Dóczi Margit: 
Az előteljesztést elfogadásra javasolta. Kérte, hogy a rádión keresztül a város lakosságával ismertessék 
az előtelj esztést. 

Dr. Sztantics Csaba: 

Szószerint felolvasás útján ismertette az előteijesztést. 

Szirbik Imre: Kérte a képviselőket, aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

223/1999. /XIL17./ KT 
Tárgy: Izraeli testvérvárosi kapcsolat /Ashkelon/ 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete megerősíti és jóváhagyja a Hof 
Ashkelonnal 1999. október 12-én az izraeli Ashkelonban aláírt testvérvárosi 
megállapodást. 

A rendelkezésre álló valamennyi eszközzel elősegíti az abban foglaltak megvalósulását, 
a két nép és a két település baráti együttműködése érdekében. 

Köszönetét fejezi ki a Magyar Köztársaság Tel-Avivi Nagykövetségének a kapcsolat 
létrehozásában kifejtett segítségéért, s felkéri a két ország illetékes szerveit a két 
település együttműködésének további támogatására. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1/ Magyar Köztársaság Tel-Avivi Nagykövetsége Izrael 
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2.1 Izraeli Állam Nagykövetsége Budapest 
3 / Hof Ashkelon Járás vezetője Shimon Kohen úr Izrael 
4 / Szentes Város Polgármestere 
5 / Polgármesteri Hivatal Szervezési és Oktatási Osztálya 
6 / Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 
Í J Képviselő-testület Kereskedelmi, Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és 

Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának elnöke Szentes 

Dr Dóczi Margit: 
A 9. sorszámú előterjesztéshez 9-hez sorszámmal kiadott anyag aláírójától -Szabó Pétertől -
kérdezte, hogy zárt ülésen kén-e tárgyalni? Javasolta, hogy a Képviselő-testület a 9. és a 9-hez 
sorszámú előterjesztést nyílt ülésen tárgyalja meg. 

Szirbik Imre: 
A Képviselő-testület a napirendek elfogadásánál döntött, hogy az előterjesztést zárt ülésen tárgyalja 
meg. 

10./ Önkormányzati tulajdonban lévő mezőgazdasági rendeltetésű 
földek hasznosítása 

Szirbik Imre. 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Kereskedelmi, Mezőgazdasági, 
Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának véleménye. 

Móra József: 
A "B" változat elfogadását javasolta, mivel 1999. évben a rendkívüli csapadékos időjárás miatt a bérlők 
nem tudták a földeket hasznosítani. 

Ollai Istvánné: 
Személyesen kereste meg Kovács András Szentes, Szabadság tér 3. szám alatti lakos és elmondta, 
hogy a bérelt földterület teljesen víz alatt áll. Ebben az évben nem is tudta használni. A földre telepített 
növények kipusztultak. Kén, hogy Kovács Andrásnak az 2000. évre járó bérleti díjat az önkormányzat 
engedje el. 

Szarvas Pál: 
Az érvényes földtörvény szerint a bérlő a tulajdonostól kérheti a bérleti díj mérséklését vagy 
elengedését. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a határozati javaslat "A" pontját elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal, 9 nem szavazat ellenében, 4 tartózkodás 
mellett nem fogadta el. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a határozati javaslat "B" pontját elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében, 2 tartózkodás 
mellett elfogadta és meghozta az alábbr határozatot: 



224/1999. /XII.17./ KT 
Tárgy: Önkormányzati tulajdonban lévő mezőgazdasági rendeltetésű 

földek hasznosítási díja 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati tulajdonban lévő 
mezőgazdasági rendeltetésű földek haszonbérleti díjának mértékét az 1999/2000-es 
gazdasági évre változatlanul hagyja, míg a 2000/200l-es gazdassági évekre 
vonatkozóan a következő összegben határozza meg: 

M e g n e v e z é s Összeg Ft/m2 

Nagyhegyi és nagynyomási szántó és kertművelési ágú 
fölterületek haszonbérleti díja 3,60 
Az egyéb területeken lévő szántó és kertművelési ágú 
földterületek haszonbérleti díja 1,80 
A város területén lévő legelő /gyep, rét/ művelési ágú/ 
földterületek haszonbérleti díja egységesen 0,80 

Határidő: 2000. szeptember 
Felelős: Vagyongazdálkodási Csoport vezetője 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztály Vagyongazdálkodási Csoport 
2./ Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 

Megérkezett az ülésre: Oltyán Lajos képviselő 
Visszaérkezett a terembe: Dr. Sipos Ferenc képviselő 
A Képviselő-testület létszáma: 21 fő 

11./ Megvételre felajánlott nagyhegyi ingatlan ügye 
/Szabics János és társai/ 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi és a Jogi és Ügyrendi Bizottság 
véleménye. 

Kérte a képviselőket, aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében és 6 tartózkodás 
mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 



225/1999. /XII.17./ KT 
Tárgv: Megvételre felajánlott nagyhegyi ingatlan ügye 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szabics János és társai által a 
3639/2. hrsz-ú ingatlan megvételére vonatkozó ajánlatot tudomásulveszi, de élve a 
törvény adta lehetőségekkel, a kisajátítási eljárás 3 éven belüli megindításával ért egyet. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1/ Szabics János és társai Szentes, Borza u. 23. 
2 / Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya Költségvetési Csoport 
3 / Polgármesten Hivatal Közgazdasági Osztálya Vagyongazdálkodási Csoport 
4 / Polgármesten Hivatal Műszaki Osztálya 

12./ Lejárt határidejű határozat végrehajtása 
/Gazdasági társaságokban önkormányzati részesedések/ 

Szirbik Imre: 

Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi Bizottság véleménye. 

Orbán István: 
Az előterjesztés 38 sorában szereplő Csongrád Megyei Víz- és Csatornaműből alakult Közmű- és 
Mélyépítő KFT-vei, jelenleg mr van? 
Szirbik Imre: 

Tudomása szennt a cég végelszámolással megszűnt. 

Orbán István: 
Tudomása szerint a szentesi Kutató Állomás beolvadt a szegedi Gabonakutató Intézethez. A Kutató 
Állomás által a strandra szolgáltatott melegvízzel mi történt? 
Udvarhelyi Gyula: 
A Tejipan Szolgáltató Vállalat Ipartelepi üti telepével mi a helyzet? Ezen telepet éjszakánként 
fosztogatják. 

Szirbik Imre: 
Tudomása van róla, hogy a Kutató Állomás státusza változik. A melegvíz-szolgáltatásról még nem 
tárgyaltak az utóddal. Kijelentette, hogy a strand nem marad melegvíz nélkül. Azon cégek, 
amelyeknek a megváltása megtörtént, önálló vállalkozásként működnek. A teleppel kapcsolatos 
bejelentést továbbítja a Rendőrkapitányság részére. 

Szabó Péter: 
A Gabonaforgalmi Vállalatnak a felszámolása megtörtént. A Csongrád Megyei Sütőipari Vállalat 
teljesen az Árpád Agrár RT része lett. Az önkormányzati résznek nyilvántartott követelésként kell 
szerepelni. Véleménye szennt a TISZA FÜSZÉRT-nek a felszámolása is megtörtént. 

Móra József: 
A Csongrád Megyei Sütőipan Vállalatnak nem teljesen az Árpád Agrár RT lett a tulajdonosa, hanem 
az ÁPV RT-hez került. 
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Szirbik Imre: 
Az ÁPV RT folyamatosan részletfizetéssel értékesíti a részvénycsomagot. Az önkormányzat akkor 
kap pénzt, ha az összeg az ÁPV RT-hez befolyik. Sütőipari Vállalat is az ÁPV RT-vel áll szemben, 
nem az Árpád Agrár RT-vel. A Gabonaforgalmi Vállalatnál az önkormányzatnak a tényleges vagyon 
megszerzésére az esélyei nem túl jók. 

Kérte a képviselőket, aki a lejárt határidejű határozat végrehajtásáról a jelentés elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett elfogadta. 

226/1999. /XH.17./ KT 
Tárgy: Gazdasági társaságokban lévő önkormányzati részesedések 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testület tudomásul vette a gazdasági 
társaságokban lévő önkormányzati részesedésekről szóló tájékoztatót, azonban felhívta 
a figyelmet a törzstőke rendezésével kapcsolatos kötelezettségekre. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1 / Szentes Város Polgármestere 
2.1 Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztály Vagyongazdálkodási Csoportja 
3 / Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztály Közgazdasági Csoportja 

13./ Szentes város millenniumi programja 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Művelődési és Oktatási, a Kereskedelmi, 
Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának véleménye. 

Dr. Dóczi Margit: 
A magyaroknak van egy ezer éves múltjuk, melyben szerepel a vitatott keserves történelmük. 
Javasolta a programban szerepeltetni a történészi szabadegyetem megszervezését, és előadónak 
Bakai Kornél professzort, aki László Gyula professzornak volt a tanítványa. Meg lehetne hallgatni 
azokat a történészeket is, akik a hagyományos finnugor elmélet mellett teszik le a voksot. 

Oltván Lajos: 
A Könyvtár KHT által tervezett és a Művelődési és Oktatási Bizottság által kiemelt 8 előadás 
sorozatból álló program ezt célozza. 

Móra József: 
A programok a város határain is túlnyúlnak. A program a jövő évezred kezdetének méltó 
megünneplése lesz. A millenniumr programot elfogadásra javasolta. 

Dr. Demeter Attila: 

Kérte, hogy az embléma pályázat győztesének a nevét ismertessék. 

Szirbik Imre: 
A program megvalósításához mindenki járuljon hozzá. Kérte a képviselőket, hogy a kiegészített 
programot a Pénzügyi Bizottság javaslatával fogadják el. 



Dr Demeter Attila: 

Az embléma tervezőjének a nevét az anyagban szerette volna látni. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki a kiegészített millenniumi programot a Pénzügyi Bizottság javaslatával 
együtt elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 19 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta. 

227/1999. /Xn.17./ KT 
Tárgy: Szentes város millenniumi programja 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztés mellékletében 
megfogalmazott és kiegészített programok megvalósításával készül az államalapítás 
ezer éves évfordulójának megünneplésére. 
A rendezvények előkészítésével az Ügyvezető Bizottságot bízza meg. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a költségek biztosítására a 2000. év 
és a 2001. évi költségvetési rendelet kidolgozásánál a városi önkormányzat teherbíró 
képességének ismeretében az előterjesztésben foglaltak szerint tegyen javaslatot. 

A Képviselő-testület a programok támogatására 2.500 eFt-ot a rendezvénykeret terhére 
javasol biztosítani. 
Határidő: Folyamatos 
Felelős: Szirbik Imre polgármester 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Millenntumi Ügyvezető Bizottság titkára 
2.1 Szentes Város Polgármestere 
3 / Polgármesteri Hivatal Szervezési és Oktatási Osztálya 
4 / Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 

17./ Vízdíj-hátralék kezelése 

Szirbik Imre: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Pénzügyi, a Szociális és Egészségügyi 
Bizottság véleménye. 

Kérte a képviselőket, aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett elfogadta és 
meghozta az alábbi határozatot: 

228/1999. /XH.17./ KT 
Tárgy: Vízdíj-hátralék kezelése 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a "vízdíj-hátralék 
kezelése" tárgyú előterjesztést és az alábbiak szerint határoz: 
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1./ Megállapítja, hogy a város közüzemi /vízdíj, távfűtés díja/' és lakbér hátralékainak 
növekedését meg kell állítani. 

2 / Az 1993 évi LXXVTII. törvény /lakástörvény/ alapján fel kell mondani a lakásbérleti 
szerződést azok esetében, akinek szociális helyzete ezt lehetővé teszi, illetve a 
19/1999. /VII. 10/ KT számú rendelet alapján alacsonyabb komfortfokozatú 
bérlakásba kell elhelyezni a lakásbérleti szerződésben foglaltaknak eleget nem tevő 
bérlőket. 

3 / A 2 / pontban foglaltak megvalósíthatósága érdekében növelni kell az alacsony 
komfortfokozatú szociális bérlakások számát. 
Az e célra szánt összeg nagyságrendjét, illetve vásárolandó lakások árát a 2000. évi 
költségvetési rendeletben kell megjeleníteni. 

4 / Tulajdonosi minőségében utasítja a Szentes Víz KFT ügyvezetőjét, hogy a Kft 
kintlévőségeinek behajtása érdekében folytassa erőfeszítéseit, azonban a 
társasházakkal szembeni fellépést szüneteltesse. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Szentes Víz KFT Szentes, Csongrádi út 3. 
2.1 Szentes Város Polgármestere 
3./ Polgármesteri Hivatal Közigazgatási Osztálya 
4./ Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 

18./ Közterület elnevezése /Szőllősy Géza/ 

Szirbik Imre: 
Az előtelj esztéssel kapcsolatban írásban van csatolva a Művelődési és Oktatási, a Kereskedelmi, 
Mezőgazdasági, Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottságának véleménye. 

Horváth István: 
Jelentős köztiszteletben álló személyről van szó, nagyobb utcát is lehetne róla elnevezni. A Horváth 
Mihály Gimnázium környezetében van utca, amelynek más is lehetne a neve. 

Dr. Sipos Ferenc: 

A javasolt utcaszakasz kicsi Szőllősy Géza emlékének. 

Horváth István: 

Az egész Kisér utcát Szőllősy Géza utcának javasolta elnevezni. 

Oltván Lajos: 
A Kisér utcának a Szent Anna utcától a Nyíri közig eső szakaszát javasolta Szőllősy Géza utcának 
elnevezni. Ollai Istvánné: 

A képviselői indítványt vegyék le a napirendről és most ne döntsenek benne. 

Szirbik Imre: 
Javasolta, hogy a Képviselő-testület mondja ki, hogy utcát kíván elnevezni Szőllősy Gézáról, a 
Városrendezési, -Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tegyen javaslatot a helyére. 
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Kérte a képviselőket, aki a javaslatát elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot egyhangúlag elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

229/1999. /Xn.17./ KT 
Tárgy: Közterület elnevezése /Szőllősy Géza1 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szőllősy Gézáról utcát kíván 
elnevezni, melynek helyére vonatkozóan a Városrendezési, -Fejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság tegyen javaslatot. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1 / László Béla képviselő Szentes, Pólya u. 4. 
2./ Képviselő-testület Városrendezési,-Fejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnök 
3 / Polgármesteri Hivatal Közigazgatási Osztálya 

19./ Sportalap Kuratórium által meghirdetett pályázatok 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki az előterjesztést tudomásul veszi, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenébe, 3 tartózkodás 
mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

230/1999. /XH.17./ KT 
Tárgy: Sportalap Kuratórium döntése 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Sportalap Kuratórium által 
meghirdetett pályázatok elbírálásáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 

A határozatról értesítést kapnak: 
1 / Sportalap Kuratórium Elnöke 
2./ Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 
3./ Polgármesteri Hivatal Szervezési és Oktatási Osztálya 

14./ INTERPELLÁCIÓKRA VÁLASZ: 

Szirbik Imre: 
Ollai Istvánné képviselőtől kérdezte, hogy az interpellációjára 14. sorszám alatt a Nagyörvény-Szondi 
u. közötti járdaszakasz építésének elhúzódására adott választ elfogadja-e? 

Ollai Istvánné: 
Az interpellációra adott választ elfogadta. 
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Szirbik Imre: 
Ollai Istvánné képviselőtől kérdezte, hogy az interpellációjára a 14. sorszám alatt a Berki útnál 
tiltótábla elhelyezésére a választ elfogadj a-e9 

Ollai Istvánné: 

Az interpellációjára adott választ nem fogadta el. 

Szirbik Imre: Kérte a képviselőket, aki az interpellációra adott választ elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a választ 14 igen szavazattal, 5 nem szavazat ellenében, 1 tartózkodás 
mellett elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Füsti Molnár Lajos képviselőtől kérdezte, hogy az interpellációjára 14. sorszám alatt adott választ a 
DÉLTÁV munkálataira vonatkozóan elfogadja-e? 

Füsti Molnár Lajos: 

Az interpellációra adott választ elfogadta. 

Szirbik Imre: 
Hornyik László képviselőtől kérdezte, hogy az interpellációjára 14/1. sorszám alatt adott választ 
elfogadja-e? 
Hornyik László: 
A választ részben fogadta el. Kérte a Képviselő-testületet, hogy repülőtér csapadékvíz-elvezetésére 
vonatkozóan a költségvetésben különítsen el összeget. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki az interpellációra adott választ teljes egészében elfogadja, szavazzon. 

A Képviselő-testület a választ 5 igen szavazattal, 12 nem szavazat ellenében, 3 tartózkodás 
mellett nem fogadta el. 

Szirbik Imre: 
Tragikus katasztrófa érte a magyar sportot. Mindenki előtt ismert, hogy leégett a Budapesti 
Sportcsarnok. Szentes, mint nemzeti sportváros, még 6 hasonló települést megkeresve a Képviselő-
testület a 2000. évi költségvetésében egyszeri alkalommal hozzájárulást állítson be az újjáépítésre. 
Ennek számszaki kérdését a 2000. évi költségvetés tárgyalásakor tudják megtenni. A Képviselő-
testület elvi hozzájárulását kérte. 

Móra József: 
A felhívásban tegyék közzé, hogy amennyiben a budapesti intézmények torlódása esetén valamelyik 
sportrendezvény elmaradna, akkor a szűkös keretüket felajánlják ilyen rendezvény megtartására. 

Szirbik Imre: 
Kérte a képviselőket, aki az elvi hozzájárulást megadja és a 2000. évi költségvetésben a 
számszerűségre visszatérnek, szavazzon. 

A Képviselő-testület a javaslatot egyhangúlag elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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231/1999. /XH.17./ KT 
Tárgy: Budapesti Sportcsarnok újjáépítéséhez anyagi hozzájárulás 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete elvileg hozzájárult, hogy Szentes, 
mint nemzeti sportváros a 2000. évi költségvetéséből egyszeri anyagi hozzájárulást 
nyújt a Budapesti Sportcsarnok újjáépítéséhez. 
A Képviselő-testület a támogatási összeg nagyságára vonatkozóan a 2000. évi 
költségvetés tárgyalásakor visszatér. 

Felkéri a városkörnyéki települések önkormányzatait, hogy anyagi lehetőségük 
függvényében támogassák az újjáépítést. 
A határozatról értesítést kapnak: 
1./ Szentes Város Polgármestere 
2.1 Városkörnyéki települések polgármesterei 
3./ Polgármesteri Hivatal Szervezési és Oktatási Osztálya 
4 / Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Osztálya 

Udvarhelyi Gyula: 
Megkereste Kovács Imre Szentes, Nagyhegy 275. szám alatti lakos és kérte a Garázsdülő végén 
autóforduló megszüntetésének feloldását azonnali hatállyal, mivel a területen van a prímagáz tároló és 
tartálykocsi szállítások alkalmával nem tud megfordulni. 
Kérte, hogy a polgármester minden nap fordítson figyelmet a nagyhegyi vízkérdés sürgős 
megoldására. 

Orbán István: 

Tegnap előtt este számolta, hogy a Kertvárosba 9 és 11 óra között 11 kamion ment be. 

Ollai Istvánné: 
Sürgős segítséget kért a Toldi közben a csapadékvíz-elvezető helyreállítására, mivel a telefonszerelők 
az árkot betemették és a víz az épületek alá folyik. 
A DÉMÁSZ a Kisérben fákat gallyazott, és a gallyakat az árkokban hagyták, amely akadályozza víz 
lefolyását. Kinek a kötelessége ennek az eltávolítása? 
Szirbik Imre: 
A nyilvános ülés bezárása előtt megköszönte Szentes város lakosságának a segítségét, megértését, 
támogatását, a rádión keresztül mindenkinek Békés Karácsonyi Ünnepeket és Boldog Új Evet kívánt, 
és az nyílt ülést bezárta. 

I N T E R P E L L Á C I Ó K : 

jegyző 
Szirbik Imre 
polgármester 
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